
 
 

ПИРЯТИНСЬКА МІСЬКА РАДА ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 

ПРОТОКОЛ № 120/90/86 

спільного засідання постійних комісій з питань планування, фінансів, бюджету, 

соціально-економічного розвитку, підприємництва та комунальної власності; з питань 

містобудування, будівництва, житлово-комунального господарства, транспорту, 

зв’язку та сфери послуг; з питань освіти, фізичної культури, охорони здоров’я, 

соціального захисту та гендерної рівності 
 

06 листопада 2024 року м.Пирятин 

 

Присутні:  Тристан О.В – голова комісії з питань планування, фінансів, бюджету, 

соціально-економічного розвитку, підприємництва та комунальної власності; 

  Хоменко О.В. – голова комісії з питань містобудування, будівництва, 

житлово-комунального господарства, транспорту, зв’язку та сфери послуг; 

  Люльченко О.А. – секретар комісії з питань містобудування, 

будівництва, житлово-комунального господарства, транспорту, зв’язку та сфери 

послуг; 

 Жданов О.І., Куча О.Є., Йощенко В.М., Ящик В.М., Солонський О.М., 

Білик Ю.В., Курочка О.С. – члени комісій. 

 

Відсутні:  Гаркавенко О.М. – голова комісії з питань освіти, фізичної культури, 

охорони здоров’я, соціального захисту та гендерної рівності; 
 Бартошак В.А., Василенко М.В., Криворучко В.В. – члени комісій. 

 

Запрошені: Пазюк С.Г. – секретар ради; 

 Кеда С.Ю. – начальник фінансового управління;  

Смірнова А.Ю. – начальник відділу оборонної роботи, цивільного 

захисту та взаємодії з правоохоронними органами; 

Соловйов Р.Ю. – начальник юридичного відділу; 

 Музиченко Н.О. – головний спеціаліст відділу економіки та 

агропромислового розвитку; 

 Яременко О.О. – начальник відділу соціального захисту та охорони 

здоров’я; 

Коваль А.А. – начальник відділу управління комунальною власністю; 

Зібніцька Л.І. – начальник відділу освіти, молоді та спорту. 

 

 Головував на засіданні Тристан О.В. голова комісії з питань планування, 

фінансів, бюджету, соціально-економічного розвитку, підприємництва та 

комунальної власності. 

 
Під час формування порядку денного засідання Смірнова А.Ю., начальник 

відділу оборонної роботи, цивільного захисту та взаємодії з правоохоронними 

органами, запропонувала доповнити перелік питаннями: „Про внесення змін до 



„Програми підтримки Збройних Сил України, підрозділів територіальної оборони, які 

розташовані на території Пирятинської міської територіальної громади, на 2024 рік“ 

та „Про передачу у державну власність майна комунальної власності Пирятинської 

міської територіальної громади, що перебуває на балансі виконавчого комітету 

міської ради“. 

 

Дана пропозиція була підтримана членами комісій одноголосно. 

 

Порядок денний: 

1. Про внесення змін до Комплексної програми соціального захисту та 

соціального забезпечення населення на 2024 рік 

2. Про внесення змін до Програми утримання об’єктів комунальної та іншої 

власності Пирятинської міської територіальної громади на 2024 рік 

3. Про внесення змін до „Програми підтримки Збройних Сил України, 

підрозділів територіальної оборони, які розташовані на території Пирятинської 

міської територіальної громади, на 2024 рік“  

4. Про внесення змін до бюджету Пирятинської міської територіальної громади 

на 2024 рік 

5. Про передачу у державну власність майна комунальної власності 

Пирятинської міської територіальної громади, що перебуває на балансі виконавчого 

комітету міської ради  

6. Про взяття на облік безхазяйного нерухомого майна 

7. Про погодження передачі комунального майна у державну власність 

 

1.СЛУХАЛИ: 

 Яременко О.О., начальника відділу соціального захисту та охорони здоров’я, яка 

проінформувала про внесення змін до Комплексної програми соціального захисту та 

соціального забезпечення населення на 2024 рік. Повідомила, що Програма уже 

розглядалась на постійних комісіях, але виникла необхідність доповнити Програму 

одним заходом „Придбання автомобіля (мінівена) для мобільної бригади соціально-

психологічної допомоги особам, які постраждали від домашнього насильства та/або 

насильства за ознакою статі, при Пирятинському центрі надання соціальних послуг 

Пирятинської міської ради“. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 8 осіб; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Рекомендувати сесії міської ради затвердити проєкт рішення з даного питання у 

запропонованій розробником редакції. 

 

2.СЛУХАЛИ: 

 Коваль А.А., начальника відділу управління комунальною власністю, яка 

проінформувала про внесення змін до Програми утримання об’єктів комунальної та 

іншої власності Пирятинської міської територіальної громади на 2024 рік. 



Повідомила, що Програма уже розглядалась на постійних комісіях, але виникла 

необхідність доповнити Програму трьома заходами: „Придбання джерел резервного 

живлення (генератори) для об’єктів комунальної власності“, „Придбання джерел 

резервного живлення (генератори) для об’єктів комунальної власності: відділ 

культури, туризму та охорони культурної спадщини“, „Придбання джерел резервного 

живлення (генератори) для об’єктів комунальної власності: КП „Готель „Пирятин“. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 8 осіб; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Рекомендувати сесії міської ради затвердити проєкт рішення з даного питання у 

запропонованій розробником редакції. 

 

3.СЛУХАЛИ: 

Смірнову А.Ю., начальника відділу оборонної роботи, цивільного захисту та 

взаємодії з правоохоронними органами, яка проінформувала про внесення змін до 

„Програми підтримки Збройних Сил України, підрозділів територіальної оборони, які 

розташовані на території Пирятинської міської територіальної громади, на 2024 рік“. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 8 осіб; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Рекомендувати міській раді внести дане питання до проєкту порядку денного 

вісімдесят другої сесії Пирятинської міської ради. 

2. Рекомендувати сесії міської ради затвердити проєкт рішення з даного питання 

у запропонованій розробником редакції. 

 

4.СЛУХАЛИ: 

 Кеду С.Ю., начальника фінансового управління, яка проінформувала про 

внесення змін до бюджету Пирятинської міської територіальної громади на 2024 рік. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 8 осіб; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Рекомендувати сесії міської ради затвердити проєкт рішення з даного питання у 

запропонованій розробником редакції. 



СЛУХАЛИ:  

 Кучу О.Є., члена постійної комісії з питань планування, фінансів, бюджету, 

соціально-економічного розвитку, підприємництва та комунальної власності, який 

вніс пропозицію запрошувати депутатів Пирятинської міської ради восьмого 

скликання на засідання виконавчого комітету на якому будуть розглядатись звіти про 

виконання фінансового плану та господарську діяльність комунальних підприємств 

громади. 

 

5.СЛУХАЛИ: 

 Смірнову А.Ю., начальника відділу оборонної роботи, цивільного захисту та 

взаємодії з правоохоронними органами, яка проінформувала про передачу у державну 

власність майна комунальної власності Пирятинської міської територіальної громади, 

що перебуває на балансі виконавчого комітету міської ради. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 8 осіб; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Рекомендувати міській раді внести дане питання до проєкту порядку денного 

вісімдесят другої сесії Пирятинської міської ради. 

2. Рекомендувати сесії міської ради затвердити проєкт рішення з даного питання 

у запропонованій розробником редакції. 

 

6.СЛУХАЛИ: 

Коваль А.А., начальника відділу управління комунальною власністю, яка 

запропонувала зняти з розгляду питання „Про взяття на облік безхазяйного 

нерухомого майна“ та вилучити з порядку денного вісімдесят другої сесії так, як 

вітряк „Євтухів Млин“, що розташований по вул.Шеметів Братів у с.Дейманівка 

Лубенського району Полтавської області уже прийнятий у комунальну власність 

Пирятинської міської територіальної громади. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 Тристан О.В., голова постійної комісії з питань планування, фінансів, бюджету, 

соціально-економічного розвитку, підприємництва та комунальної власності, який 

рекомендував відділу управління комунальною власністю (Коваль А.А.) в місячний 

термін підготувати технічну документацію щодо вітряка „Євтухів Млин“. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 8 осіб; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

 

 



ВИРІШИЛИ: 

 Зняти дане питання з розгляду та вилучити з порядку денного вісімдесят другої 

сесії міської ради. 

 

7.СЛУХАЛИ: 

 Коваль А.А., начальника відділу управління комунальною власністю, яка 

запропонувала зняти та вилучити з порядку денного вісімдесят другої сесії питання 

„Про погодження передачі комунального майна у державну власність“ для 

доопрацювання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 8 осіб; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Зняти дане питання для доопрацювання. 

 

 

Голова постійної комісії з питань планування,  

фінансів, бюджету,  

соціально-економічного розвитку,  

підприємництва 

та комунальної власності Олег ТРИСТАН 

 

 

Голова постійної комісії з питань  

містобудування, будівництва,  

житлово-комунального господарства,  

транспорту, зв’язку та сфери послуг Олексій ХОМЕНКО 

 

 

Секретар постійної комісії з питань  

містобудування, будівництва,  

житлово-комунального господарства,  

транспорту, зв’язку та сфери послуг Олександр ЛЮЛЬЧЕНКО 

 

 

Протокол вела головний  

спеціаліст секретаріату Марина ПРОШКОВСЬКА 


